

Date : 25/05/2023

التاريخ : 2023/05/25

End of term 3 Exams directions 2022-2023	توجيهات خاصة بامتحانات نهاية الفصل الدراسي الثالث للعام الدراسي 2022-2023
<p>Dear parents,</p> <p>Herewith we are sharing the latest updates regarding the final exams that will take place on June 7</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Exams are central for all grades , except for grade one and two which are prepared by the teacher and are part of the continuous assessment system, and will end on 6/6/2023.</li> <li>Exams for grade 3&amp;4 are remaining paper based only as usual.</li> </ul> <p>From Grade 5 through 12 there two types of exams are applied electronic and paper for the following subjects:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>English, mathematics and science for grades 5 to 8</li> <li>Arabic, English, Mathematics, Science and Physics from 9 to 11</li> <li>Arabic language, mathematics and physics for 11 graders.</li> <li>English language (reading - writing) for grade 12 are applied electronically only.</li> </ul> <p><b>Time distribution of the two exams' types:</b> Paper part (one hour)-Electronic part (one and a half hours)</p> <p>School day on 6/6 /2023 will end at 12 pm to give time for the school to undertake preparations.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Group B exams will take place from 22nd to 26th May.</li> <li>Central ministry exams are applied from 7 to 16 June 2023</li> <li>Make up exams are applied from 19 to 23 June 2023, targeting students who are absent with an acceptable excuse from the or students who encountered technical problems while taking the exam.</li> <li>Reset examinations are applied from 6 to 12 July 2023.</li> </ul> <ul style="list-style-type: none"> <li>The last school day for KG1 students is 29/5/2023</li> <li>The graduation ceremony of KG2 will be held on Tuesday, 30/5/2023, and the students will attend to school as usual, while adhering to the school uniform.</li> <li>13 June is the last examination day for grade 3&amp;4</li> <li>15 June is the last examination day from grade 5 to 8</li> <li>16 June is the last examination day from grade 9 to 12</li> </ul> <p>With best wishes for our students</p>	<p>السادة أولياء الأمور المحترمين ..</p> <p>إليكم ما ورد إلينا بخصوص التحديثات التي ستتم على نظام الامتحانات الختامية للفصل الدراسي الثالث للعام الدراسي 2023-2022</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>امتحانات جميع الصفوف وزارية مركزية ماعدا صفوف الأول والثاني تُعد من قبل المعلم وتكون ضمن نظام التقييم التكويني وتنتهي بتاريخ 2023/6/6.</li> <li>امتحانات نهاية الفصل الدراسي الثالث لصفوف الثالث والرابع ورقية كما هي.</li> </ul> <p>تطبق النظام الإلكتروني والورقي للصفوف من الخامس إلى الثاني عشر في المواد التالية :</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>اللغة الإنجليزية والرياضيات والعلوم للصفوف من الخامس إلى الثامن.</li> <li>اللغة العربية واللغة الإنجليزية والرياضيات والعلوم والفيزياء من الصف التاسع إلى الحادي عشر.</li> <li>اللغة العربية والرياضيات والفيزياء للصف الثاني عشر.</li> <li>اللغة الإنجليزية ( قراءة - كتابة ) للصف الثاني عشر إلكتروني فقط.</li> </ul> <p><b>التوزيع الزمني للورقة الامتحانية لمواد الفترتين :</b> - الجزء الورقي ( ساعة واحدة ) - الجزء الإلكتروني ( ساعة ونصف )</p> <p>ينتهي دوام جميع الطلبة يوم الثلاثاء الموافق 2023/6/6 الساعة 12:00 ظهراً لتتمكن المدرسة من تجهيز قاعات الامتحانات</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>تُطبق امتحانات المجموعة B من تاريخ 22 إلى 26 مايو.</li> <li>تُطبق الامتحانات الوزارية المركزية من تاريخ 7 إلى 16 يونيو 2023.</li> <li>تطبق الامتحانات التعويضية من تاريخ 19 إلى 23 يونيو 2023 يستهدف الطلبة المتغيبين بعذر مقبول عن امتحان نهاية الفصل الدراسي الثالث أو الطلبة الذين واجهتهم مشاكل تقنية خلال تأدية الامتحان.</li> <li>تطبق امتحانات الإعادة من تاريخ 6 إلى 12 يوليو 2023.</li> </ul> <ul style="list-style-type: none"> <li>آخر دوام لطلبة الروضة الأولى 2023/5/29</li> <li>ينعقد حفل تخرج الروضة الثانية يوم الثلاثاء الموافق 2023/5/30 ويحضر الطلبة بموعدهم صباحاً كالمعتاد مع الالتزام بالزي المدرسي.</li> <li>آخر يوم دوام للصف الثالث والرابع يوم 2023/6/13</li> <li>آخر يوم دوام للصفوف من الخامس إلى الثامن يوم 2023/6/15</li> <li>آخر يوم دوام لصفوف من التاسع إلى الثاني عشر 2023/6/16</li> </ul> <p>مع أطيب الأمنيات للجميع بالنجاح والتوفيق .</p>